
Stanowisko Komisji Zdrowia Senatu RP z dnia 3 listopada 2009 r.
w sprawie funkcjonowania Lotniczego Pogotowia Ratunkowego.

Senacka Komisja Zdrowia na swoim posiedzeniu w dniu 3 listopada br. omówiła
sytuację związaną z funkcjonowaniem Lotniczego Pogotowia Ratunkowego. Obecnie
realizowany jest kosztowny program dostawy nowoczesnych  śmigłowców,
przystosowanych do całodobowych lotów. Istnieje natomiast niedostateczna sieć
lądowisk zlokalizowanych właściwie, tj. w pobliżu Szpitalnych Oddziałów
Ratunkowych. Istnieje zagrożenie,  że posiadane helikoptery nie będą mogły być
efektywnie wykorzystane.
Istniejące przepisy dotyczące lotnisk nie przystają do potrzeb Lotniczego Pogotowia
Ratunkowego i powinny zostać jak najszybciej zmienione. Warto wykorzystać tu
istniejące w Europie rozwiązania prawne. Zwłaszcza istotne jest wydanie przepisów
dotyczących tzw. lądowisk wyniesionych.
Dlatego Senacka Komisja Zdrowia zwraca się do Pana Ministra Infrastruktury  z prośbą
o maksymalne przyspieszenie prac nad  wydaniem stosownego rozporządzenia.


